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Wie ben je en wat doe je? ‘Ik ben 
Gustaf Westman en tot drie jaar geleden 
was ik van plan om architect te worden, 
maar dat is anders gelopen. Tijdens mijn 
studie begon ik wat interieurprojecten 
voor mezelf te doen, waarvoor ik ook 
meubels ontwierp. Mensen die dat 
zagen, reageerden euforisch: influencers 
verspreidden de beelden, mensen wilden 
de meubels kopen voor hun huis. Vooral 
naar mijn curvy spiegels was veel vraag. 
Toen is het gaan rollen. Samen met een 
goede vriend heb ik het bedrijf opgezet. 
Inmiddels werken we met een team van 
zeven man en verkopen we onze 
meubels wereldwijd.’ 
Hoe verklaar je je succes? ‘Mijn 
ontwerpen zijn in één oog-opslag te 
begrijpen. Een tafel met ronde hoeken is 
precies dat: een tafel met ronde hoeken. 
Hij is gemaakt uit één materiaal, in één 
kleur. Dat werkt, zeker op social media, 
waar je maar één seconde de tijd hebt 
om mensen te raken.’ 
Wat heeft de pop-upshop in 
Amsterdam je gebracht? ‘Dat was 
een waanzinnig succes, het was enorm 

druk. Wat me verraste, was de grote 
vraag naar de Chunky Flower Pot, die 
we daar toonden. Veel meer dan naar 
de vaas, terwijl wij dachten dat jullie zo 
van de tulpen waren.’ 
Wat inspireert je? ‘Alles. Boeken, 
kunstgeschiedenis, maar ook gewoon 
hoe mensen gekleed zijn, hoe ze hun 
leven leven. Ik ben graag onder de 
mensen. Om creatief te kunnen zijn, 
moet het vooral soms even níet over 
design gaan. Tijdens het hardlopen 
maak ik mijn hoofd leeg, dat is heel 
belangrijk voor me.’ 
Ga je ooit terug naar de archi-
tectuur? ‘Ik heb onlangs een buiten-
wijnbar in Stockholm mogen inrichten, 
Vingården heet het, dit voorjaar is het 
opengegaan. Ik vond het heel leuk om 
mijn stijl te vertalen naar een andere 
schaal. Eén grote chunky world is het 
geworden, een plek waar je vrolijk van 
wordt. Wie weet wat er nog in de pijplijn 
zit. Op dit moment doe ik precies wat ik 
leuk vind: ik ben de hele dag creatief 
bezig en werk met leuke mensen. Wat 
zou ik nog meer moeten willen?’ 

Name to know

GUSTAF  
WESTMAN 
Sinds hij eind augustus één weekend lang een pop-upshop 
had in de Amsterdamse Oatly Store, heeft Gustaf Westman 
er in Nederland een hoop fans bij. Zijn chunky servies en 
vazen moesten zelfs worden nagebracht vanuit Zweden. 
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SOFT TOUCH
Het Nederlandse familiebedrijf Essenza staat  
bekend om zijn hoogwaardige dekbedhoezen 
met opvallende prints en dessins. Maar ook voor 
fraai effen ben je bij Essenza aan het goede adres.  
Zo is dekbedovertrekset Minte gemaakt van  
100 procent katoensatijn met een threadcount van 
liefst 300 – oftewel: ultrazacht dus. 
Minte Olive 240x220 cm incl. 2 kussenslopen  
€ 199,95 essenzahome.nl
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Waarom werd het geen mime, maar keramiek? ‘Ik heb vijf 
keer toelating gedaan voor de mimeopleiding en ben vijf keer afgewezen. 
Een worsteling was het. Toen ik op de Rietveld zat en met klei ging werken, 
viel alles op zijn plek. Het ging me makkelijk af, ik kon er mijn creativiteit in 
kwijt. Doordat mijn werken een schetslijn hebben en hun contouren een 
beetje wobbly zijn, krijgen ze persoonlijkheid.’ 
Hoe kies je je onderwerpen? ‘Het is begonnen met alledaagse 
dingen, objecten die in mijn ogen onderbelicht zijn. Die wilde ik een podium 
geven. Zo heb ik een schoonmaakkar gekleid, als monument voor de 
schoonmaker. Maar ik maak ook pinautomaten en energiedrankmachines, 
dingen die langzaam uit het straatbeeld verdwijnen.’ 
Hoe kom je dan bij een waterkoeler? ‘Dan zit ik in een wacht-
kamer en omdat ik niks te doen hebt, ga ik heel onnozele dingen heel 
grondig bestuderen. Zo’n waterkoeler heeft iets lulligs. Er komt dan een 
moment dat ik denk: jou wil ik weleens in klei zien. Een van mijn koelers is 
verkocht aan Museum Voorlinden.’ 
Maar in je werk is niet alleen maar vrolijkheid te zien. ‘Dat 
klopt, er zit ook iets treurigs in. In het jaar dat ik zou afstuderen, is mijn 
ex-vriendin uit het leven gestapt. Na het eerste jaar van rouw ben ik als een 
gek gaan kleien, om een jaar later alsnog af te studeren. Ik ben er nooit 
meer mee opgehouden: als ik stop, word ik ongelukkig.’ 
Waar kunnen we je werk zien? ‘In februari opent in Museum 
Prinsenhof in Delft een keramiektentoonstelling waar ik deel van uitmaak. 
Daarnaast kun je mijn waterkoeler Gert zien bij Museum Princessehof in 
Leeuwarden en doe ik een project over armoede met Stedelijk Museum 
Schiedam. Als klap op de vuurpijl opent op 26 januari mijn solo-expositie in 
Kasteel Ruurlo, waar ik zeven zalen ga vullen. Eerst wilde ik er bestaand 
werk in zetten, tot ik besefte: dit is een blank canvas, ik kan alle ideeën 
uitvoeren die ik heb! Daarvan kreeg ik een enorme maakdrift. Er zijn nog zo 
veel dingen die ik in klei wil zien!’ 
Zoals? ‘Ik ben bezig met een enorme kauwgomballenautomaat. 
Daarnaast komt een waterkoeler gevuld met limonade. Een soort kinder-
droom wordt die zaal. Verder ga ik nieuwe sierborden maken van dingen 
die ik niet leuk vind, zoals kinderen op fatbikes, wapenhandel, kabinet Rutte 
IV en uitroeptekens. Dat is een ongoing project dat is begonnen toen ik in 
2018 afstudeerde. Verder ga ik lekker veel brandblussers, emmers en 
kratjes kleien, en scènes die ik tijdens mijn reizen door Nepal en Japan ben 
tegengekomen. En er komen vast wel wat pinautomaten bij, als dat past.’ 
Wat voor project over armoede ga je in Schiedam doen? 
‘Samen met Stedelijk Museum Schiedam ga ik een klachtenloket op locatie 
neerzetten, denk aan een buurthuis of de markt. Daar mogen mensen 
aankloppen en klagen over dingen die ze niet leuk vinden, en daar ga ik 
live sierborden van schetsen.’ 
koosbuster.com  

Name to know
KOOS BUSTER   
Hij wilde eigenlijk mimespeler worden, maar op de 
Rietveld Academie ontdekte Koos Buster dat kleien 
zijn roeping was. Nu is hij zelfbenoemd ceramic 
influencer en Minister van Keramische Zaken. 
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Waar heb je je skills geleerd?  
‘Ik ben geboren en getogen in Japan, waar 
ik aan Chiba University ben opgeleid tot 
industrieel ontwerper. Daarna heb ik zes 
jaar ervaring opgedaan bij Nissin Furniture, 
een fabriek in Takayama waar houten 
meubels worden gemaakt. Daar draaide 
alles om efficiëntie, om zo veel mogelijk 
produceren in zo kort mogelijke tijd. Dat  
was heel leerzaam, maar na zes jaar had  
ik de behoefte me verder te ontwikkelen, 
kleinschaliger te werken en meer tijd te 
hebben voor het maken van één stoel. Toen 
ben ik naar Design Academy Eindhoven 
gegaan, waar ik totaal andere dingen 
leerde dan in Japan.’ 
Wat dan? ‘Minimalisme was niet langer 
de heilige graal, er was ruimte voor mijn 
eigen ideeën. Gedachten die ik had 
werden niet van tafel geveegd, er werd op 
doorgevraagd. Het voelde supervrij. Het 

leidde ertoe dat ik precies het tegenover-
gestelde ging doen van wat ik tot dan toe 
had gedaan. In plaats van houten meubels 
te maken die helemaal glad zijn, besloot ik 
de natuur te omarmen door de structuren en 
nerven van hout te laten zien en de knopen 
uit te hakken met een beitel.’  
Waarom wilde je dat? ‘Ik ben 
geïnteresseerd in de relatie die mensen 
aangaan met een object. Wat maakt dat  
je je hecht aan een object of juist niet?  
Ik ben ervan overtuigd dat het alles uitmaakt 
wanneer je een object begrijpt, je snapt 
waar het vandaan komt en je het zelf kunt 
repareren. Ik mag het graag vergelijken met 
de liefde tussen mensen. Om daadwerkelijk 
van iemand te kunnen houden, moet je 
diegene kennen, zijn achtergrond snappen, 
weten waar hij of zij vandaan komt.’ 
Hoe belangrijk is functionaliteit in 
je werk? ‘Mijn meubelstukken zijn niet 

honderd procent comfortabel. Bomen 
groeien niet om een tafel te worden. Die 
boodschap wil ik graag kwijt in mijn werk.’ 
Waar ben je op dit moment mee 
bezig? ‘Ik ben mijn stukken gereed aan het 
maken om ze naar Japan te verschepen, 
voor de tentoonstelling Material, or bij 
21_21 Design Sight in Tokio. Daar toon ik 
ook de Knot Plates die ik het afgelopen jaar 
ontwikkelde. Ik vind het heel spannend hoe 
de bezoekers zullen reageren. Want 
hoewel wabi sabi ook Japans is, denkt het 
gros van de Japanners bij het woord design 
aan strak en minimalistisch.’  
Wat zijn je ambities? ‘Op korte 
termijn: een eigen werkplaats vinden.  
Ik deel nu een werkplaats met anderen,  
die ik niet wil lastigvallen met het lawaai  
en de stofwolken die ik met mijn werk 
produceer. Daarom werk ik vooral ’s nachts 
en dat is niet ideaal.’ shootadesign.com

Tafel ontworpen door 
Yuma Kano, een bevrien-
de designer uit Tokio
Uiterst links Sho Ota 
en Yuma Kano
Links Tafel Surfaced L3 
van overgebleven 
tulipwood, door Sho Ota

S H O  O T A 
Bij de meeste houten meubels is geen spoor te bekennen van de bomen 
waar ze vandaan komen. De handgemaakte stukken van Sho Ota zijn 

anders: die tonen hun roots met trots. 

‘  B O M E N  G R O E I E N 
N I E T  O M  E E N  T A F E L 
T E  W O R D E N ’ 
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S T Y L E   AMBACHT
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Wie of wat is Altu? Ze leerden elkaar kennen ‘op café’, in het 
uitgaansleven van Gent, waar ze allebei architectuur studeerden. 
‘We hadden een goede klik en konden goed praten over het vak,’ 
zegt Francesca. Na hun studie werkten ze los van elkaar als project-
architecten in de modescenografie, totdat een gezamenlijke vriend 
ze vroeg voor het ontwerp van een penthouse in Antwerpen. Veerle: 
‘Hij zei tegen ons: gij en gij, jullie moeten dit samen doen.’ Het  
penthouse werd bloedmooi en meer duoprojecten volgden. ‘Onze 
samenwerking groeide heel organisch,’ zegt Francesca. ‘Toen we in 
2019 een modernistische bungalow ontwierpen in Kapellen, wat 
veel media-aandacht kreeg, ging het los. Het 
werd een signatuurproject, al onze passies 
kwamen erin samen. Sindsdien krijgen we  
opdrachten die precies bij ons passen en 
waarin vaak meer disciplines samenkomen.’ 
Waar werkt Altu aan? ‘Heel breed,’ 
zegt Francesca. ‘We ontwerpen huizen, bars, 
paviljoens, restaurants, maar we zijn ook  
bezig met nieuwbouw voor een tandartsen-
praktijk en een kunstatelier.’ Veerle vult aan: 
‘Wat ook heel leuk is, en nog een beetje  
geheim, is dat we een hotel in Gent aan het 
ontwerpen zijn. Dat opent over een half jaar 
zijn deuren. De opdrachtgever is overal voor 
in. Die wil graag dat mensen die er een nacht 
hebben geslapen, iets hebben om over te  
vertellen als ze thuiskomen. Dat vind ik een 
leuk uitgangspunt. Het gaat conceptueel, 
edgy en experimenteel worden.’

MEET THE EXPERTS

ALTU 
Met de architectuur en de interieurs van Altu, het multidisciplinaire ontwerpbureau van  

Veerle Van de Walle en Francesca Bonne, is iets bijzonders aan de hand. Alsof hun ontwerpen  
er altijd al waren, ook als ze net zijn opgeleverd.

Wat is de stijl? Als Veerle en Francesca aan een project  
beginnen, kijken ze eerst naar wat er is. Met respect voor de  
voorgeschiedenis van de plek gaan ze aan het werk. Mooie elemen-
ten bewaren ze. ‘In Café ’t Kanon in Gent, dat wij hebben ontworpen, 
lag een beschadigde maar prachtige terrazzovloer,’ vertelt Veerle. 
‘Het zou straf zijn om zo’n mooi element weg te halen. Wij besloten 
het zo goed mogelijk te herstellen en de imperfectie ervan te  
omarmen.’ Francesca: ‘Als je het café binnenkomt, heb je meteen een 
vertrouwd gevoel. Je kunt je vinger er niet op leggen wat er al was en 
wat wij hebben toegevoegd.’ Door deze manier van werken hebben 

de designs van Altu iets klassieks, tijdloos en 
sereens. Toch zijn ze ook uitbundig. ‘Vooral in 
ons materiaalgebruik kunnen we uitpakken,’ 
zegt Veerle. ‘Met mooie mozaïekvloeren bij-
voorbeeld. En sculpturale houten details, zo-
als op maat gemaakte handgrepen in plaats 
van minimalistische push to open-deuren. In 
elementen die anderen liever wegstoppen, 
zoeken wij juist de poëzie en de schoonheid. 
Bijvoorbeeld door een regenpijp te vervan-
gen door een regenketting.’  
Waar dromen ze van? Veerle en  
Francesca kijken elkaar aan. Ze dóén al waar 
ze van dromen. Inmiddels hebben ze twee 
medewerkers in dienst, wat het makkelijker 
maakt om vanuit twee steden te werken:  
Antwerpen en, sinds kort, Rotterdam. ‘Ja, dat is 
ook wel een droom, om ons werkgebied uit te  
breiden naar Nederland.’

tekst Elsbeth Grievink
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1 ‘Ga voor authenticiteit. 
Probeer de plek te laten 
spreken door goed te kijken 
naar de schoonheid die er  
al is. Neem die schoonheid 
als basis en werk van daaruit 
verder.’  

2 ‘Creëer geen klinisch 
interieur, maar een plek waar 
het ook nog leuk is als het wat 
rommeliger is. Dat maakt het 
leven zo veel fijner. Over 
rommel gesproken: veel 
kastruimte is ook een do.’    

3 ‘Kies voor echte  
materialen. Niks ergers dan 
aan een betonnen bar  
gaan zitten en ontdekken  
dat deze eigenlijk van hout  
is en hol vanbinnen.’

4 ‘Ga niet mee in hypes. Nu 
heeft iedereen een zwarte 
kraan. Ook de accentwand 
– één gekleurde muur – is 
hardnekkig. Het is toch veel 
leuker om iets te kiezen wat 
eigen is en over honderd jaar 
nog steeds past?’  

5 ‘Combineer oud met 
nieuw, vintage met  
hedendaags, licht met 
donker, kleurrijk met neutraal. 
Zoek het evenwicht.’  

6 ‘Een goed verlichtingsplan 
is alles, met lichtaccenten op 
de juiste plekken. Tip: licht 
dat naar boven schijnt is 
aangenamer dan andersom 
en hoe geler het licht, hoe 
knusser.’

INTERIEURADVIES 

De belangrijkste do’s & don’ts volgens Altu.

Links Detail uit een  
interieurontwerp uit 2021 

Rechts Ontwerp voor een sauna-
paviljoen in 2022 

Onder De mid-centurybungalow 
waarmee Van de Walle en Bonne 
zich in 2019 in de kijker speelden
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SPECIALIST Veerle: ‘We vinden het 
heel leuk om samen te werken met experts 
uit andere disciplines, waarmee we onze 
projecten naar een hoger level tillen. Zo 
hebben we voor een saunapaviljoen in de 
Latemse bossen in België samengewerkt 
met Jonas Lutz. Hij is een houtspecialist met 
Finse roots, die studio houdt in Rotterdam. 
Zijn mooie houten detailleringen hebben 
poëzie gebracht in het paviljoen.’  

ARCHITECTUUR Francesca:  
‘Om inspiratie op te doen, reizen we  
veel. Onlangs waren we in Brazilië om 
architectuurprojecten te bekijken. Een  
van de projecten die veel indruk op ons 
gemaakt heeft, was Casa de Vidro van 
Lina Bo Bardi, een Italiaanse architect die 
in Brazilië is gaan wonen en werken. Dit  
is een grotendeels glazen huis, gebouwd 
op palen, midden in de jungle nabij  
São Paulo. Het is bruut, maar toch ook rijk 
in detaillering. Die spanning maakt het 
interessant.’ Veerle: ‘Dat huis is een jaar 
lang mijn screensaver geweest. Die 
tropische vibe hebben wij meegenomen  
in enkele van onze projecten.’  

MILAAN Francesca: ‘We komen 
graag in Milaan en niet alleen tijdens  
de Salone del Mobile. De villa’s die 
stadsarchitect Piero Portaluppi in de jaren 
twintig bouwde, inspireren nog altijd. Zijn 
vormentaal en materiaalgebruik was erg 
vooruitstrevend.’ Veerle: ‘Als we in Milaan 
zijn, drinken we een aperitief in Bar Basso. 
Een plek waarvan de rijke geschiedenis 
voelbaar is. Het roze interieur, de 
lichtbakken, de klassieke toog: het is 
overdadig, maar protserig wordt het nooit. 
Fascinerend.’ 

MUSEUM Francesca: ‘We komen 
graag in Museum Voorlinden in  
Wassenaar. Dat museum heeft een 
eenvoudige lay-out, het is niet te groot,  
je voelt je er gewoon prettig. De locatie  
is geweldig, aan de rand van de bossen  
en duinen, dicht bij zee. Na het kunst kijken 
kun je alles wat je gezien hebt verwerken 
tijdens een mooie wandeling. De tuin van 
Piet Oudolf is een kunstwerp op zichzelf.’  
Veerle: ‘Het door Lina Bo Bardi ontworpen 
MASP in São Paulo is ook fantastisch, en 
ook stedenbouwkundig interessant: het 

staat als een soort groot insect met zijn 
poten over een markt heen. Binnen zijn  
de kunstwerken zo opgehangen dat ze 
lijken te zweven. Hierdoor kun je de 
achterkanten zien, inclusief stempels  
van alle plekken waar ze zijn geweest. 
Ongebruikelijk, maar heel cool.’ 
 
CAFÉ IN ANTWERPEN  
Veerle: ‘Hopper is een oud jazzcafé  
in Antwerpen, vlak bij het Koninklijk 
Museum voor Schone Kunsten Antwerpen. 
Een baken in de stad, met witgele luifels  
en een mooie toog. Het heeft een 
aangename sfeer in al zijn eenvoud,  
waar iedereen zich thuis voelt.’   

MEUBELONTWERPEN Veerle:  
‘Ik zou de Belgische architect en  
ontwerper Maarten Van Severen willen 
noemen, vanwege zijn elegante meubel- 
ontwerpen.’ Francesca: ‘Ik vind de Sling 
Chair van architect Rudolph Schindler erg 
mooi. Thuis heb ik een S88 van Lensvelt 
staan, een stoel met een simpele hoef-
ijzervorm: mooi om te zien en heel 
comfortabel. Een geweldig ontwerp.’

Links Het interieurdesign voor een 
penthouse in Brussel
Onder Appartement in de Brusilia-
toren in Schaarbeek, met Maarten  
Van Severens fauteuil S88 van Lensvelt
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‘In elementen die 
anderen wegstoppen, 
zoeken wij de poëzie’
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